
Zn: 0r.0002.8.2018

PRoToKÓr Nn xxxVIII l20I8

z sesji Rady Gminy w Fałkowie

odbytej w dniu 11października 2018 roku

Przewodnicząca Rady Gminy Anna Pluta o godzinie 13.00 otworzyła obrady

XXXVII (ostatniej w obecnej kadencji) sesji Rady Gminy.

Na wstępie powitała ona radnych i stwierdził.a, Że na stan Rady 15 radnych zgodnie z

listą obecności w obradach uczęstticzy 15 radnych co stanowi quorum do

podej mowania prawomocnych uchwał.

Lista obecności radnych stanowi załączniknr 1 do protokołu.

Następnie Przewodnicz4ca Rady Gminy powitała:

- Wójta Gminy Henryka Koniecznego ,

- Zastępcę Wójta Gminy Zdzisława Skibę'

- Skarbnika Gminy Bogumiłę Wyciszkiewlcz,

- Radcę Prawnego lJrzędu Gminy Zygmunta Ptaka,

- Kierownika GoPS Agnieszkę Czechowską,

- Wiceprzewodniczącą Rady Powiatu

Dyrektorkę PSP w Czermnie Marianrrę GraŻynę Michalską,

- Radnych Rady Powiatu Danutę Leśniewicz,

Pawła Pękalę,

. Cńotka Świętokrzyskiej Izby Rolniczej Annę Wajnberger,

Sołtysów oraz pózostałychuczęstników obrad.

Lista obecności stanowi załączttknr 2 do niniejszego protokofu.

PrzewodnrczącaRady Gminy zwtóctła się o zgłaszanie zmian do porządku

obrad przesłanego wraz z zaproszeniami na sesję i stanowi4cego załącznik nr 3 do

niniejszego protokofu.

o wprowadzente zmiany do porządku obrad sesji wnioskowała Skarbnik

Gminy Bogumiła Wyciszkiewtcz' która zwróciła się o wprowadzenie rozpatrzenia

projektu uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy w Fałkowlę z dnla



20 czerwca}}lS roku Nr XXXV12'1112018 w sprawie udzielenia pomocy finansowej

Powiatowi Koneckiemu na realizację zadania publicznego.

Rada Gminy jednogłośnie przyjęta wnioskowanązmianę oraz porz4dek obrad

w następuj ąc.vtnr' brzmieniu:

1. Otwarcie obrad i stwierdzenie quorum.

2. Przyjęcie porządku obrad sesji.

3. Przyjęcie protokołu z obrad XXXVI sesji Rady Gminy.

4. Informacja o pracy Wójta Gminy w okresię między sesjami Rady Gminy.

5 . Informacj a o wykonaniu budietu Gminy za trzy kwartały 20 1 8 roku.

6. Sytuacja finansowa oświaty po trzech kwartałach 2018 roku.

7. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie:

a) zmianw bud'iecie Gminy Fałków na20l8 rok,

b) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Fałków nalata 2018-

2025,

c) zasadudzielania dotacji celowych zbudzetu Gminy Fałków dla

ochotniczych Straży Pozarnych, trybu postępowania o udzielenie dotacji i

sposobu kontroli oraz r ozltczafia,

d) współdziaŁarlta Gminy Fałków z GmhąPrzedborz w realrzacjt zadania

publicznego polegaj4cego na wsparciu osób przewlekle psychicznię chorych

i niepełnosprawnych umysłowo zamieszkałych na terenie Gminy Fatków w

zakresie zapewnienia im opieki oruzrehabilitacji społecznej poprzez

,' LlQzestnictwo w Środowiskowym Domu Samopomocy w Gaju,

e) zmiany uchwały Rady Gminy w Fatkowie z dnia}} czerwcaŻ)|8 roku Nr

XXXVl27Il20I8 w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Konecki ęmu na r ealizacj ę zadanta pub liczne g o,

8. Podsumowanie pracy Rady Gminy za okres kadencji f0I4-2018.

9. Zakohczęnie obrad XXxVm sesji Rady Gminy.



Ad.pkt.3.

W zlviązlll z tym, ie tttę zgł'oszotto uwag do protokoŁu z obrad XXXVII sesji

Rady Gminy, która odbyła się w dniu 07 września 2018 roku został onprzyjęty

jednogłośnie.

' Ad.pkt.4.

o pracy Wójta w okresie od poprzedniej sesji Rady Gminy, która odbyła się w

dniu 07 wrzeŚnia 2018 roku do sesji obecnej poinformowałZastępca Wójta Zdzisłavt

Skiba.

W tym temacie nie zgł'oszono żadnych uwag, przedstawiona informacja stanowi

załączrnknr 4 do niniejszego protokofu.

Ad.pkt.5.

W kolejnym punkcie obrad głos zabrała Skarbnik Gminy Bogumiła

Wyciszkie w icz ipoinformowała o wykonaniu bud:ietu Gminy za trzy kwartały

bieŻącego roku.

Plan dochodów budzetu Gminy na 2O|8 rok wynosi 22 541' 7 55,3I zt, za trzy kurartały

dochody zostały wykonane w kwocie |5 287 8f6,|9 zł co stanowi 67 ,82oń planu

poinformowała Skarbnik Gminy.

Wydatki bucliętu Gminy na 2018 rok zap\anowane w kwocie 26 3I3 214,16 zł zostały

wykonane w omawianyrrr okresie w kwocie |7 8f0 835,06 zł co stanowi 67 ,73oń

planu.

Wydatki majątkowe w okresiętrzechkwartałów wykonano w kwocie 5 28l 307,82

co Śtanowi 64% planu na20l8 rok w kwocie 8 2|1 582,55 zł'

Poinformowała ona rownięio zobowi4zaniach finansowych Gminy na koniec

trzeciego kwartału 2018 roku oraz środkachzgromadzonych na kontach bankowych.

Na zakońc zęnię Skarbnik Gminy udzięIiła dodatkowych wyjaśnleń dotyczących

wykonania budietu zattzy kwartały 2018 roku.

Ad.pkt.6.

W związku z nieobecnością księgowej oŚwiaty Skarbnik Gminy Bogumiła

Wyciszkiewicz odczytaŁaprzygotowaną ptzez nią informację o realizaqi budiętu

oświaty zatrzy kwartały 2018 roku.



Plan budżetu Publicznej Szkoły Podstawowej w Fałkowie naf}I8 rok w1mosi

3 523 795,68 zł.

Wykonanie bu<liefu po trzechkwartałach bieiącego roku w;mosi 2 589 524,65 w

tym:

- szkoła

- H. ,'0"

- oddz. grmnazjalfle

- stołówka

- szkolenie nauczycieli

. pozostała działalność,

- szkoła

- H. ,,0"

- stołówka

- szkolenie nauczycieli

- pozostała działalność

I 655 674,60

94 5r0,9r

672 545,33

trf 893,89

2 676,18

51f23,74

960 337,16

60 083,54

48 269,96

r 547,31

g 258,04

Plan budżetu Publicznej Szkoły Podstawowej w Czermnie na20l8 rok w1mosi

l 800 988,55 zł.

Wykonanie po trzech kwartałach 20l8 roku w)mosi 1 078 496,0| złw tym:

Informacja dotyczącaomawianego tematu stanowi załączniknr 5 do niniejszego

protokofu.

Kondycję finansową oświaty zatrzy kwartały 2018 roku Rada Gminy oceniła

pozytywnie.

Ad.pkt.7.

a) o proponowanych zmtanachw budżęcie Gminy na20|8 rok poinformowała

Skarbnik Gminy Bogumiła Wyciszkiewicz.

Zmiany w budżecie Gminy tla2018 rok proponowane Są w związlłlz:

- decyĄ4Wojewody Świętokrzyskiego z dria9 październlka}}|8 roku

wprowadzającązmiany planu dotacji celowej nareallzację zadafibieiqcych Gminnego

oŚrodka Pomocy Społecznej w Fałkowie,

- pismem Kięrownika Gminnego oŚrodka Pomocy Społecznej o zwiększenia w planie

wydatków,



- pismem Dyrektorki PSP w Czermnię o wprowadzenie zmianw budżecie szkoły,

- pismem Dyrektorki PSP w Fałkowie o wprowadzęnie zmianw budzecie szkoły,

Skańnik Gminy omówiła równięz inne propozycje zmianw budieciena}Ol8 rok.

Do proponowanych zmianw budżecie radni nie zgłosiliŻadnychuwag.

Proj ekt uchwały odcz5Ąała Przęwodn icząca rady Anna Pluta.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę Nr

XxxvIII 128612018 w sprawie zmianw budżecie Gminy Fałków na 2018 rok,

która stanowi załączniknr 6 do protokołu.

b) Głos ponownie zabraŁa Skarbnik Gminy i poinformowała o proponowanych

zmranachw Prognozie Finansowej Gminy orazudzieliŁawyjaśnień dotyczących tego

temanr.

Następnie PrzewodniczącaRady Gminy odczytataprojekt uchwały w tej

sprawie.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłoŚnie podjęła Uchwałę Nr

XXXVIII 1287 1f018 w sprawie zmian Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy

Fałków na lata 2018.2025o która stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.

c) Projekt kolejnej uchwały rówtież omówiła Skarbnik Gminy i poinformowała o

zasadachudzielania, sposobu kontroli oraz rozliczatia dotacji celowych przyznanych

z budŻętu Gminy dl a j e dno stek o chotn iczy, ch Str aŻy P o z arnych.

Szczegołowo omówiła ona ustalenia i obowiązki zawarte w projekcie uchwały

doty czącej tego tematu.

Do projektu uchwały nie wniesiono żadnych uwag.

Projekt tej uchwały odczfiała PrzewodniczącaRady Gminy.

Rada Gminy w obecnoŚci 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

xxxvIII l288l20|8w sprawie zasad udzielania dotacji celowych z budżetu Gminy

Fałków dla jednostek Ochotniczych Straży Pożarnych, trybu postepowania o

udzielenie dotacji i sposobu kontroli orazroz|iczania,która stanowi załączniknr

8 do protokołu.

d) Następnie głos zabrałaKierownik Gminnego ośrodka Pomocy Społecznej

Agnieszka Czechowska, która omówiła projekt kolejnej uchwały.



Poinformowała ona, Że przeptsy Rozporządzetla Ministra Rodziny, Pracy i Polityki

Społecznej dopuszczĄq przYmowanie do środowiskowych domów S amopomocy osób

zamięszkatych na terenie innej gminy.

Korzystając ztej mozliwości mieszkańcy naszej gminy mogą być przyjęci do

Środowiskowego domu Samopomocy znaj&44cego się w Gaju gminaPrzędbórz

poinformowała Agnieszka Czechowska.

Aby zainteresowani mięszkańcy naszej gminy, ktorzy spełniają odpowiednie kryteria

uprawniające ich do pobytu w tym domu pomocy mogli skorzystać ztego wsparcia

konieczne jestzawarcie porozumienia z GminąPrzędborz określające szczegółowe

warunki współdział anta między gminami poinformowała Kierownik Gminnego

ośrodka Pomocy Społecznej.

Zawarciętakiego porozumienia musi być poprzedzone stosowaną uchwałą Rady

Gminy dodała Agnieszka Czechowskai zwrociła się do radnych o podjęcie uchwały.

odpowiedziata onarówniez na pytania iudzieliławyjaśnień dotyczących tego tematu

rr,tęd,y innyrni odnośnie pokrywania kosztów związatych z pobytem mieszkańca

Gminy Fałków w domu Samopomocy.

Następnie Przewodn icząca Rady Gminy o dczytała proj ekt tej uchwały.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

xxxvIII 128912018 w sprawie współdziałania Gmina Fałków z Gminą Przedbórz

w realizacji zadania publicznego polegającego na wsparciu osób przewlekle

psychicznie chorych i niepełnosprawnych umysłowo zamieszkałych na terenie

Grńiny Fałków w zakresie zapewnienia im opieki oraz rehabilitacji społecznej

poprzez uczestnictwo w Środowiskowym Domu Samopomocy Społe cznej, która

stanowi załącznikinr 9 do protokołu.

e) Głos ponownie zabrał'aSkarbnik Gminy i omówiła projekt kolejnej uchwały.

Poinformowała ona, Że podczas sesji Rady Gminy w dniu 20 częrwcabieiącego roku

zostałapodjęta uchwała w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi

Kone cki emu na r e alizacj ę zadania pub 1 i czne g o doty czące g o remontó w dró g

powiatowych znajdujących się na terenie Gminy.

Koszty tego zadaniapo 50oń pokrywane są z budŹetu powiatu i budżetu gminy.



W uchwale z dniafO czer:wca}}l8 roku narealizację tego zadatiapo stronie gmlny

zaplanowan a została kwota 7 90 03 4,00 zł.

P o przeprowadzeniu po stęp owan ia przetar gowe go przez powiat kwota ta uległa

zmntejszeniu i po stronię gminy w1mosi 675 788,00 zł poinformowała Skarbnik w

związku z tymkonieczne jest podjęcie stosownej uchwały w tym temacie.

Projekt tej uchwały odczytała Przewodnicz4caRady Gminy Anna Pluta.

Rada Gminy w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła Uchwałę Nr

xxxVIII l2g0l201.8 w sprawie zmiany uchwaĘ Rady Gminy w Fałkowie z dnia

20 czerwca2llS roku Nr XXXV1271.12018 w sprawie udzielenia pomocy

finansowej Powiatowi Koneckiemu na rea|izację zadania publicznego' która

stanowi załącznik nr 10 do protokołu.

Ad.pkt.8.

Na wstępie głos zabrałaPrzęwodniczqcaRady Gminy Anna Pluta l odczytała

sprawozdatie zpracy Rady Gminy w Fałkowie za okres mrjającej kadencji 2014-

20r 8.

Jak poinformowała przewodniczącaRady Gminy mrjającej kadencji Rada Gminy

odbyła 38 sesji podczas których podjęto 290 uchwał dotyczących funkcjonowania

Gminy.

Będąc przy gł.osie Przewodnicząca Rady Gminy podziękowałaradnymza

zaatgaŻowanie w pracach Rady Gminy.

Następnie podziękowała otlawł'adzom Gminy w osobach: Wójta Henryka

Końiecznego,Zastępcy Wójta jednocześnie Sekretarza Gminy Zdzist.awa Skiby,

Skarbnika Gminy Bogumiły Wyciszkie wicz.

Zapomocprawną w mijaj4cej kadencji podziękowała ona Radcy Prawnemu

Zygrntntowi Ptakowi.

Podziękow atia przekazała równięŻpracownikom Urzędu Gminy, Radnym Rady

Powiatu, sołtysom oraz wszystkim którzy przygotowywali materiały na obrady sesji

posiedzenia komisji co przyczyniło się do sprawnego przebiegu obrad.

Na zakońc zenle Przewodn icząc a Rady Gminy Ży czyła p onownego wyb oru Wój towi

Henrykowi Koniecznemu oraz wszystkim ubiegającym się o mandat radnego.



W związhlztym, ze w wyborach samorzqdowychnie kandyduj4 dotychczasowr

radni Tadeusz Grabowski i Józef Muskała Przewodnleząca Rady Gminy i Wójt

Gminy podziękowali im za dhlgoletniq działalnoŚó samorządow4' wspó łpracę i

zaangaiowanie.

W podziękowaniu za wieloletnia pracę samorządową radni koilczący swoj4

działalnośówsamorządzieotrzymaltwiązankikwiatów.

Następnie głos zabrał wójt Henryk Konieczny, który w związI<l, zkoftczącą się

kadencją podziękow at'Przewodniczącej Rady Gminy oraz radnym za współpracę i

pomoc w realtzacji zadań i inwestycji.

Stwierdził on, Że zdaje sobię sprawę' Że nię wszyscy są w pełni zadowoleni z realizacjt

inwestycji poniewaz nie wszystkie potrzeby inwestycyjne zostały zręalizowatę.

Będąc przy głosie Wójt stwierdził, ie mt1ającą kadencję pod względem realizacji

zadńi inwestycji na terenie Gminy naleiy zaliczyÓ do udanych.

Jest to mlędzy innymi owocem dobrej współpracy radnych, sołtysów oraz

pracowników Urzędu Gminy za co Wójt wszystkim podziękował.

Kontynuując swojq wypowielŹ wszystkim kandydującym do Rady Gminy i Rady

Powiafu w zbliiających się wyborach samorządowych żryczyt ponownego wyboru.

Za dobrąwspółpracę w mijającej kadencji Wójtowi ,Zastępcy Wójta'

Skarbnikowi, Radcy Prawnemu, pracownikom Urzędu Gminy' radnyn oraz sołtysom

podziękowali Radni Rady Powiatu Marianna GraŻyna Michalska, Danuta Leśniewicz i

Paweł Pękala.

". Na zakonczętie głos zabtał radny Tadeusz Grabowski i podziękował' za

wielolefirią współpracę Wójtowi Henrykowi Konieczltem:4 wszystkim pracownikom

Urzędu Gminy, radnym i sottysom.

Ad.pkt.9.

W zw iązlu z r ea\izacj 4 p or ządlu obrad P rz ew o dn icząc a Rady Gminy

podziękowała wszystkimzaudział i o godzinie 15.00 zamk<nęła obrady XxXuII

sesji.

Na tym protokół zakonczono,

Protokółowała:

PcD]'I\iĘPĘrT oR
c"Użg.

Irenł Iowicka,


